

Reference: Top Com 021 2024.

Date: 12-06-2024

Subject: New ACT payment service – orange money Wallet.

Dear valued customers,

ACT is pleased to announce the introduction of new digital payment services in partnership with orange money Wallet, effective 13 Jun 2024, emphasizing our shared commitment to making transactions secure, efficient, and simple for all.

The additional payment option will support our customers by ensuring an automated payment and container release flow 24/7 allowing goods to move faster.

This new service is supporting our ongoing efforts to digitize and simplify payments for all parties involved in the supply chain and will be followed by other new digital services in 2024.

We are dedicated to providing seamless and secure payment options for all our customers, and this partnership with orange money Wallet is a step towards achieving this goal – we encourage you to learn more and sign-up via the QR code below or by calling **0778477987**.



Thank you for your continued partnership with ACT. We look forward to serving you with our state-of-the-art digital payment services.

Kind regards,

Mathias Poulsen

Aqaba Container Terminal
Chief Commercial Officer

إشارتنا : Top Com 021 2024
التاريخ : 2024-06-12

الموضوع: محفظة اورانج النقدية – خدمات الدفع الرقمي الجديدة.

عملائنا الكرام،

يسر شركة ميناء حاويات العقبة أن تعلن عن طرح خدمات دفع رقمية جديدة بالشراكة مع محفظة اورانج النقدية ، إعتباراً من 13 حزيران 2024، مما يؤكد التزامنا المشترك بجعل الحركات المالية آمنة وفعالة وبسيطة لجميع المستخدمين.

سندعم خيار الدفع الإضافي عملائنا من خلال ضمان الدفع الآلي وتدفع الحاويات 24/7 مما يسمح للبضائع بالتحرك بشكل أسرع.

تدعم هذه الخدمة الجديدة جهودنا المستمرة لأتمتة وتسهيل عمليات الدفع لجميع الأطراف المشاركة في سلسلة النقل والتزويد وسيتبعها خدمات أخرى تباعاً خلال عام 2024.

نحن ملتزمون بتوفير خيارات دفع سلسلة وأمنة لجميع عملائنا ، وهذه الشراكة مع محفظة اورانج النقدية هي خطوة نحو تحقيق هذا الهدف - نحن نشجعك على معرفة المزيد عبر رمز الإستجابة السريعة أدناه أو عن طريق الإتصال **0778477987**.



شكراً لكم على شراكتكم المستمرة مع شركة ميناء حاويات العقبة. نونحن إذ نتطلع إلى خدمتكم من خلال خدمات الدفع الرقمية الحديثة لدينا.

وأقبلوا فائق الإحترام والتقدير،

ماتياس باولسن

شركة ميناء حاويات العقبة
المدير التنفيذي التجاري